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ELŐLAP 
 

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
5. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
  
Készült:                Nógrád Község Képviselő-testületének 2021. november 16-án, Nógrádon 
                         megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:           Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:         Varga Richárd polgármester 
                                 Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
                              4 fő képviselő:  Gere Zsolt,  Kovács Ágnes, Piroska János, Szórágy Gyuláné 
                                                   

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető 
 

Meghívott vendég:   Debreceniné Králik Tünde Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 
Érdeklődő állampolgárok: Antalóczy Dávid, Csepely Ágnes Johanna, Sóti Dezső, Zsemberi  
                                              János                                                                       
                         
Napirend: 
 

1. Közmeghallgatás 
Előadó: Varga Richárd polgármester  

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
            Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
3. Pályázati tájékoztatás, pályázatok ügyében döntéshozatal 

            Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
 

4. Hunyadi utca végén közműügyek 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
5. Őszi vigalom elszámolása 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

6. Egyebek 
- Kistelepülési településtervek elkészítésének támogatása pályázat benyújtása 
- Almáskertiek utcaszintű képviselete  
- Idősek napjának megtartása és idősek támogatása 
- December 4-én templomi koncert 

Napirend utáni hozzászólások: 

Hozott határozat: 49/2021.(XI.16.) – 62/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Hozott rendelet nem volt.   

Zárt ülés nem volt. 
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Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket, a jegyzőt és 
a meghívott vendéget, és az érdeklődő állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy 
az ülés határozatképes, így azt 16 óra 10 perckor megnyitotta.  

Elmondta, hogy Karcag Sándorné képviselő jelezte, hogy egyéb elfoglaltsága miatt nem tud részt 
venni az ülésen, Gere Zsolt képviselő nem jelezte távolmaradását. 

A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Piroska János és Szórágy Gyuláné 
képviselők személyében. 

A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
Elmondta a képviselőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat javasol 
megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok 
megtárgyalására. A javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett. 

 

Napirend: 

1. Közmeghallgatás 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
A tavalyi évben sajnos a járványhelyzet miatt nem tudtunk közmeghallgatást tartani, de idén van 
erre lehetőség. Kérem a jelenlévőket, hogy tegyék fel kérdéseiket a testületnek.  

Sóti Dezső érdeklődő állampolgár felolvasta az almáskerti lakosok által megfogalmazott 
beadványt.  Elmondta, hogy örülnének az ingatlantulajdonosok, ha az utak állapotán lehetne 
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javítani, megoldódna a vízelvezetés, valamint parkolók kialakítását is szeretnék. Több tulajdonos 
jelezte, hogy szívesen segítenek társadalmi munka keretében a munkálatokban.  

A levél a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

Varga Richárd polgármester: 
Az önkormányzat minden tőle telhetőt megtesz és eddig is megtett annak érdekében, hogy az utak 
állapotát javítsuk, azokon megfelelő körülmények között lehessen közlekedni. Szakértő 
bevonásával megvizsgáltuk az almáskerti utakat, szakvélemény is készült ezzel kapcsolatban. 
Árajánlatokat kértünk be, ezeket a jövő évi költségvetésbe tudjuk majd betervezni. Így a szilárd és 
nem szilárd burkolatú utakat össze lehet kötni. A csapadékvíz elvezetés nehéz helyzetbe hoz 
minket, mert egyelőre nem látunk olyan technikai lehetőséget, ami segítségével ezen a területen 
meg lehetne oldani hathatósan ezt a problémát, mert nagyon keskenyek az utcák. Parkoló létesítése 
az ingatlanok megközelítése miatt szerintem nem lehetséges, mert nincs elég terület, de ezt is meg 
fogjuk vizsgálni.  
A Morgó pataki résznél nyomvonal kijelölésével kapcsolatban elmondanám, hogy nincs elvetve 
az, hogy ott egy járható út legyen kialakítva.  
A hulladékelszállítással kapcsolatban az önkormányzat mindent megtesz annak érdekében, hogy 
az zökkenőmentesen történjen. Vannak hiányosságok, mi ezeket mindig jelezzük a szolgáltató felé 
és kérjük a lakosságot, hogy ők is jelezzék. Sajnos nincs az önkormányzatok kezében olyan eszköz, 
amivel hathatósan fel tudnának lépni. Kevés olyan szolgáltató van az országban, aki rendelkezik 
a megfelelő engedélyekkel, tehát nem tudunk más szolgáltatóhoz fordulni, mert nincs más. 
Megalakult a Szobi kistérségi közösség, ennek Nógrád település is tagja. Együtt, közösen 
próbálunk javítani a felmerülő problémákon. Kaptunk ígéretet arra, hogy kisebb járműveket 
alkalmaznak egyes területeken, ahol a domborzati viszonyok nem teszik lehetővé nagy autók 
bejutását az ingatlanokhoz.  
Az Almáskert alatti út nyomvonalának kitűzése a csőtörések miatt volt szükséges, hogy tudjuk, 
hol megy az út, mert ott van a vezeték is a földben. Ez a Mikszáth utca folytatása.  
 
Sóti Dezső érdeklődő állampolgár: 
A vízelvezetésnél megoldás lehetne esetleg, ha a magántulajdonú ingatlanokon keresztül történne 
a csapadékvíz elvezetése. A szemétszállításnál meg lehet azt csinálni, hogy egy központi helyre, 
könnyebben megközelíthető utcák végébe visszük ki a kukákat. Ezt meg kell beszélni a sofőrökkel 
is, hogy hivatalosan is át tudják ezt szervezni.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Kezdeményezni fogunk egy egyeztető megbeszélést a szolgáltatónál, hogy mind nekik, mind a 
lakosságnak könnyebb legyen. 
 
Sóti Dezső érdeklődő állampolgár: 
Az Ibolya utca aljánál nagyon rossz a helyzet.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Több helyen a kátyúkba követ vitettünk. Az Ibolya és a Rezeda utca között is rendeztük az utat. A 
javításokat pedig mint említettem, szakember felmérése és költségbecslés alapján a jövő évi 
költségvetésbe kívánjuk betervezni. Nyitottak vagyunk a felvetésekre, próbálunk tenni azért, hogy 
az ott élők problémái megoldásra kerüljenek.  

17 órakor megérkezik a közmeghallgatásra Gere Zsolt képviselő és Debreceniné Králik Tünde, 
aki Nógrád Község Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatának az elnöke. 
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Sóti Dezső érdeklődő állampolgár: 
Többektől értesültem arról, hogy lenne igény a felújított Művelődési ház jobb kihasználására. Én 
tudnék segíteni irodalmi estek, könyvbemutatók, író-olvasó találkozók megszervezésében.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Én úgy gondolom, hogy a településen nagyon jól állunk programokkal, rendezvényekkel 
köszönhetően a civil szervezeteknek. Van könyvtárunk könyvtárossal, aki nagyon precízen, 
tisztességesen látja el a feladatát. Sok programot szervez ő is minden korosztály részére. A Balassi 
Bálint Megyei Könyvtár is segítségére van ebben.  
A Művelődési ház idén már nagyon jól ki volt használva, nem csak civil szervezetek, hanem 
magánszemélyek által is.  
Sajnos azt tapasztaltuk, hogy erőfeszítéseink ellenére sem mutatkozik az az igény, aminek kellene. 
Alig 40-50 fő vesz részt a rendezvényeken sajnos. Nyitottak vagyunk abban az esetben is, ha 
műsorokat, programokat ajánlanak nekünk, és kezdeményezés érkezik ilyen témakörben.  
 
Sóti Dezső érdeklődő állampolgár: 
Az almáskertiek részéről felmerült az a probléma is, hogy nincs megfelelő információáramlás az 
önkormányzat és közöttük. Az aktuális információkat gyakrabban ki lehetne tenni a honlapra. 
Lehet, hogy a rendezvényeken is többen vennének részt, ha eljutna hozzájuk az információ. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az önkormányzat is és a civil szervezetek is alkalmazzák az a módszert, hogy a közösségi médián 
és a honlapon túl egyéb, nyomtatott formában is tájékoztatják a lakosságot, pl. szórólapok, 
plakátok elhelyezése frekventált helyeken. Ez megoldható lenne az Almáskertben is, ha kijelölnek 
egy olyan helyet, ami mindenki számára elérhető, könnyen megközelíthető.  
 
Sóti Dezső érdeklődő állampolgár: 
Én ezt elavult módszernek tartom. Szerintem az önkormányzati honlapnak kellene naprakésznek 
lennie.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Amit a facebookra kiteszünk, azt rögtön továbbítjuk az informatikusnak is, aki kezeli a 
honlapunkat. A honlapon jelenleg is szerepelnek az aktuális információk. Miután megvalósul egy-
egy rendezvény, az ott készült fotók, videók is felkerülnek. a honlapra.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Én úgy gondolom, hogy befogadóak vagyunk. Ha van igény új programokra, keressenek minket, 
meg tudjuk beszélni. Senkit sem fogunk elküldeni.  
El szeretném még mondani, hogy az önkormányzatnak az almáskerti lakosok ugyanolyan 
fontosak, mint a faluban élők. Mindent megteszünk, hogy az ő igényeik is megvalósuljanak. 
Nyilván vannak határaink, de a törekvésünk megvan. Remélem a kapcsolattartás is javulni fog.  
 
Piroska János képviselő: 
A fejlődést mindig az viszi előre, ha igények fogalmazódnak meg. Az igény sajnos mindig több, 
mint a rendelkezésre álló anyagi forrás.  
 
Sóti Dezső érdeklődő állampolgár: 
Arról nincsen szó, hogy az almáskerti lakosok ugyanazt az infrastruktúrát szeretnének, mint a 
faluban.  Sem a gáz, sem a szennyvíz tekintetében nincsenek a házak arra berendezkedve, hogy 
ezeket a közműveket ki lehessen építeni. Inkább az ingatlanokhoz bejutás és onnan a kijutás a 
nehéz az utak állapota miatt. Ezek biztonságossá tétele lenne a fő cél.  
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Sóti Dezső a polgármester azon kérdésére, hogy a válaszok kielégítőek voltak-e azt válaszolta, 
hogy a saját nevében úgy nyilatkozik, hogy számára a válaszok megfeleltek. Reményét fejezte ki 
arra vonatkozóan, hogy a fejlesztések megvalósulnak.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Polgármester úr említette, hogy nagyon keskenyek az almáskerti utak. Sajnos sok felszólítást kell 
küldenünk azért, hogy a kerítésen átnyúló és az utakba benyúló ágakat távolítsák el, mert a 
szolgáltatóknak is útjában van és az ott járók közlekedését is akadályozza. Ezúton kérem az ott 
lakókat, hogy a saját telkén mindenki valósítsa meg ezeket, hiszen ez mindannyiunk érdeke.  

A napirendhez kapcsolódó egyéb kérdés, észrevétel nem volt, így Varga Richárd polgármester 17 
óra 25 perckor lezárta a közmeghallgatást, a testületi ülés a lejárt határidejű határozatokról szóló 
beszámolóval folytatódott. 

Sóti Dezső érdeklődő állampolgár 17 óra 26 perckor távozik az ülésről.  

 

2.    Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A Hunyadi utcai támfal ügyéről a legutóbbi ülésen beszéltünk. A mérnökúr elfoglaltsága miatt 
még nem került sor helyszíni bejárásra, így a testületet nem tudtam tájékoztatni. Én felkerestem az 
ingatlan tulajdonosát, aki elmondta, hogy visszabontott a támfalból és sárga színnel megfestette 
azt és elhelyezett egy bóját is, felhívva a veszélyre a figyelmet. Tavasszal tervezi megvalósítani 
egy kapubejáró építését, amivel megoldódhatna a probléma.  

A testület elfogadta a balesetveszély megszűntetésére hozott jelenlegi, ideiglenes intézkedést. 

Varga Richárd polgármester: 
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra 
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.  

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született: 

49/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti: 
 
35/2021.(X.4.); 36/2021.(X.4.); 37/2021.(X.4.); 38/2021.(X.4.); 39/2021.(X.4.);  
40/2021.(X.4.); 41/2021.(X.4.); 42/2021.(X.4.); 43/2021.(X.4.); 44/2021.(X.4.);  
45/2021.(X.4.); 46/2021.(X.4.); 47/2021.(X.4.); 48/2021.(X.4.) 
 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át. 
 

 Határidő: azonnal 
 Felelős: jegyző 
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3. Pályázati tájékoztatás, pályázatok ügyében döntéshozatal  

            Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 

Írásbeli előterjesztés csatolva. 

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Az elmúlt testületi ülés óta elmondhatjuk, hogy két pályázatunk nyert. Az egyik az Önkormányzati 
fenntartású temetők infrastrukturális fejlesztése pályázat. Ennek keretében kerítés felújítása és 
urnafal kialakítása valósulhat meg.  
A másik nyertes pályázat a Bethlen Gábor Alapkezelő Zrt. által került kiírásra. Ebből, valamint a 
Kistelepülések önkormányzati rendezvények támogatása című pályázatból is az Őszi vigalom 
rendezvény valósulhatott meg, ez összesen 3 M. Ft.  
Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális és eszközfejlesztése pályázat kapcsán 
meg kell beszélnünk, hogy hol lenne a legalkalmasabb helyszín egy helyi piac kialakítására.  
 
 Varga Richárd polgármester: 
A Boltív Bau Kft. képviselőjével tartottunk egy bejárást. A most használatos várfeljárónál lévő 
piactérről egy sor asztalt és padot kivennénk, ott kerülne kialakításra egy 20 m hosszú pavilonsor, 
melynek végébe egy vizesblokk kerülne. Rossz idő esetére fedett helyet is biztosítanánk az 
árusítóknak. Kértem a vállalkozótól egy költségbecslés és egy rajz elkészítését is, amiből látható, 
hogy miről lenne szó. Az utcaszinten lefednék az árkokat, ott parkolóhelyeket lehetne kialakítani, 
de árusításra is alkalmas lenne. 
Az idősek otthona épület felmérését, költségbecslés készítését is kértük a vállalkozótól., hogy egy 
bölcsődét ki tudjunk ott alakítani. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A tervező szerint kb. 150 M Ft-ból valósulhatna meg a bölcsődei beruházás. 5% önerő szükséges 
hozzá, ami ebben az esetben 7,5 M Ft lenne. A bölcsőde 24 férőhelyes, tehát két csoportos lenne. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Lenne igény 2x 12 fő férőhelyre, hiszen Berkenyével is kötöttünk szerződést arra, hogy odavihetik 
a szülők a gyerekeket? Dupla személyzetet igényel a férőhely. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Berkenyével a kötelező feladatellátás miatt kellett szerződést kötni. Jelenleg 53 fő bölcsődés korú 
gyermekünk van. Nehéz megmondani, hogy mennyire lesz igény.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A tervező szerint - az épületet felmérve - két csoport kialakítása lenne indokolt. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Szerintem három irányba lehet elindulni. az egyik a bölcsőde kialakítása, másik az idősgondozás, 
a harmadik pedig a munkahelyteremtés. Én a bölcsőde kialakítását tartom a legcélszerűbbnek. 
Nehéz a döntés, de azt is szem előtt kell tartani, hogy ha az épületnek nem találunk valamilyen 
funkciót, akkor tönkre fog menni.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
A munkahelyteremtés alatt mit ért? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Kisüzem, gyártás, ahol helyi munkavállalóknak lehet munkát adni pl. varroda stb.  
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Többen javasolták, hogy bölcsőde kialakítására legyen a pályázat beadva.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Aki tehát egyetért azzal, hogy az önkormányzat a Pénzügyminisztérium által kiírt Bölcsőde 
létesítési pályázat benyújtásához szükséges önerőt a 2022. évi költségvetésében biztosítsa, kérem, 
hogy kézfelemeléssel jelezze: 

 A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

50/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete indulni kíván a 
Pénzügyminisztérium Bölcsőde fejlesztési program 2021. pályázatán, melynek 
keretében a 347 hrszú, 2642 Nógrád, Szondi utca 42. szám alatt található 
ingatlanon lévő épület felújításával 24 fős – 2 csoportos – bölcsődét kíván 
kialakítani. 
Az önkormányzat nyilatkozik, hogy a megvalósításhoz szükséges 5%-os saját 
erő összegét a 9.216.574 Ft-ot a 2022. évi költségvetésének terhére vállalja.  
A megvalósítás és finanszírozás időbeli ütemezése az alábbi: 
2022-ben az előkészítési munkák elvégzésére kerül sor, (projektelőkészítés, 
tervezés, közbeszerzés, projektmenedzsment) 
Tervezett kiadás: 16.589.833 Ft 
Önerő felhasználása: 9.216.574 Ft 
Állami támogatás: 7.373.259 Ft 
2023-ban az építésre (kivitelezésre) az ahhoz kapcsolódó Műszaki ellenőr 
díjának kifizetésére és eszközbeszerzésre kerül sor. 
Tervezett kiadás: 167.741.651 Ft 
Állami támogatás: 167.741.651 Ft 
A projekt teljes költsége: 184.331.484 Ft 
Az igényelt állami támogatás: 175.114.910 Ft 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat fenti feltételekkel történő 
benyújtásáról gondoskodjon. 

 
Határidő: 2021. december 1. 
Felelős: polgármester 

 

Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális és eszközfejlesztése pályázatnál tervezés 
még elég kezdetleges stádiumban van. A testület ettől függetlenül dönthet a pályázat benyújtásáról 
és az önerő biztosításáról, de dönthet úgy is, hogy néhány hét múlva visszatérünk erre, addigra 
elkészülnek a látványtervek, költségbecslés.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Én a piac helyszíneként megvizsgálnám a Flórián parkot is. A buszmegálló áthelyezésével 
nagyobb lenne a hely. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az nagyon nagy munkával és sok pénzzel járna, és nem lenne már időnk előkészíteni a pályázat 
benyújtásának határidejéig.  
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A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a Helyi 
termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális és eszközfejlesztése pályázat benyújtását, 
helyszínként a várparkolót megjelölve és az alábbi határozatot hozta: 

51/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete pályázatot kíván 
benyújtani a VP6-7.2.1.1-20 Helyi termékértékesítést szolgáló piacok 
infrastrukturális és eszköz fejlesztése elnevezésű témakörben. 
A megvalósítás helyszíne: Nógrád, 488/1 hrsz. 
A tervezett projekt: árusítóhelyek, vízesblokk és parkolóhelyek kialakítása. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásához szükséges 
tervek, költségbecslések elkészítéséről intézkedjen, a terveket és a költségeket a 
testülettel a következő ülésen ismertesse.  

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 

A testület egyidejűleg arról is megállapodott, hogy a pályázathoz szükséges önerőről egy későbbi 
időpontban, december 7-én dönt, amikor már a tervek és a költségbecslés a rendelkezésükre fog 
állni.  

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
TOP+ pályázat keretében van lehetőség önkormányzati épület energetikai korszerűsítésére. Egy 
másik pályázati lehetőség pedig az Élhető település pályázat címet kapta. Ebben sok alcél van, 
amikből többet is lehet választani. Mindkét esetben január közepe a határidő, és 100%-os 
támogatottságúak. Maximálisan 400 M Ft az elnyerhető támogatás. 
A hivatal épülete jöhetne szóba az energetikai korszerűsítésnél, napelem illetve fűtés 
korszerűsítésre lehetne benyújtani. Pályázni lehet hőszivattyúra, napkollektorra, háztartási méretű 
kiserőműre, új épületet nem lehet építeni.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
A tűzoltószertárat bele lehet venni? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Igen, mivel az is önkormányzati tulajdonú épület.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Érkezett igény szigetelésre Novo panelek és napelemek elhelyezésre is a szertár esetében. 
Szerintem ez is támogatható.  
 
Piroska János képviselő: 
Szerintem a hivatal épületében a fűtés korszerűsítésére nagyobb szükség van. Ki kell használni a 
kedvező lehetőséget.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Ha jól értem, akkor ezzel a pályázattal a tűzoltószertár épületének problémája teljes egészében 
megoldódna, viszont a hivatalnak csak részben oldódna meg a problémája. A tűzoltószertárt le 
lehetne szigetelni, napelemet kapna. A hivatalra korábban benyújtott pályázat - ha nyerne - abból 
több minden megvalósítható lenne. 
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Varga Richárd polgármester: 
Én a hivatal felújításánál a bővítést is figyelembe venném. Kevés helyiségünk van, kialakításra 
kerülhetne egy eskető terem, valamint nagy szükségünk lenne egy korszerű irattára is. A képviselő 
testületnek döntenie kell arról, hogy melyik épületre legyen a pályázat benyújtva. 
 
Piroska János képviselő: 
Tetőtér beépítés nem jöhet számításba? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Sajnos az energetikai pályázatba az nem fér bele.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a TOP+ pályázat keretében a községháza épülete kerüljön energetikai 
korszerűsítésre, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

A testület 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással támogatta a pályázat benyújtását, és az 
alábbi határozatot hozta: 

52/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete pályázatot kíván 
benyújtani a TOP Plusz 2.1.1-21 önkormányzati épületek energetikai 
korszerűsítése témakörben. 
A projekt tárgya: 2642 Nógrád, Hunyadi utca 18. szám alatt található községháza 
(418 hrsz) épületénél fűtéskorszerűsítés, nyílászárók cseréje és további, a 
pályázatban foglalt energetikai korszerűsítés.  
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat beadásához szükséges 
tervek, költségbecslések elkészítéséről és a pályázat benyújtásáról 
gondoskodjon.  
Felkéri továbbá az alpolgármestert, hogy a benyújtott pályázat részleteiről a 
képviselő testületet tájékoztassa. 

 
Határidő: azonnal, legkésőbb 2022. január 14, és értelemszerű 
Felelős: polgármester és alpolgármester 

 
 
Varga Richárd polgármester: 
Kérem, jelezzék kézfeltartással, ha egyetértenek azzal, hogy a tűzoltószertár épületének 
energetiaki felújítására nyújtsunk be pályázatot. 

A testület 1 igennel, 0 ellenszavazattal és 5 tartózkodással nem támogatta a tűzoltószertár 
felújítását, és az alábbi határozatot hozta: 

53/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete nem támogatja, hogy az 
önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése pályázaton a tűzoltószertár 
épületének korszerűsítése adjon be pályázatot az önkormányzat.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekeltekkel közölje. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  
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Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Az élhető település pályázatba sok minden belefér, pl. kerékpárút, vízelvezetés, 
forgalomcsillapítás, játszóterek, felnőtt edzőparkok, parkok kialakítása stb.  

Varga Richárd polgármester: 
Véleményem szerint egy komplex, tartalmas pályázat benyújtására nagyon kevés az idő. Jó lenne 
a vár alatti közvilágítást, járdát kiépíteni. Sportpark, fitneszpark is épülhetne kandellábereket 
elhelyezve az iskola és a tó közötti területre. Hosszú időbe telik, míg terveket készíttetünk, 
beszerezzük az engedélyeket stb.  
 
Piroska János képviselő: 
Jó lett volna egy Nógrádot Berkenyével összekötő kerékpárutat kialakítani, de sajnos az nem 
aszfaltos út, amit kerékpárúttá lehetett volna építeni, így nem felelünk meg a kiírásnak.  
Amit viszont talán meg lehetne valósítani az az, hogy a Lókos hídtól a tó körül kerékpárutat építeni 
és beletenni a buszfordulót is ebbe a beruházásba.  

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Mivel az nem a mi tulajdonunk, ezért véleményem szerint hozzájáruló nyilatkozatra lenne 
szükségünk a MÁV-tól.  
 
18 óra 27 perckor Zsemberi János távozik az ülésről.  
 
Piroska János képviselő: 
Tárgyalni kellene a MÁV-val, hogy ha megkaphatnánk a raktárépületet, abból ki lehetne alakítani 
nyilvános wc-t, pelenkázót. 

Varga Richárd polgármester: 
Én javasolnám, hogy saját tulajdonú területekben gondolkodjunk. Írtunk már levelet a MÁV-nak 
a raktárépület használatára vonatkozóan, de választ még nem kaptunk.  
A Taposóparknál sincsen mosdó, ezért célszerű lenne olyan helyet megjelölni, ami a tótól is és a 
parktól is könnyen megközelíthető. Szerintem próbáljuk meg a tó környékét fejleszteni és erre 
adjunk be pályázatot.  

A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta az elmondottak 
alapján a pályázat benyújtását és az alábbi határozatot hozta: 

54/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete pályázatot kíván 
benyújtani a TOP Plusz Élhető települések kiírásán az alábbi témakörben. 
- közvilágítás kiépítése és bővítése (vár alatt, tónál, óvodánál, iskolánál) 
- vizesblokk megépítése a tó környékén (wc, pelenkázó, kézmosási lehetőség) 
- tó környékének parkosítása (a még szükséges járdák megépítése, padok, 

kiülők elhelyezése) 
- sportpark és játszótér kialakítása a tónál és az iskolánál. 
A testület felkéri a polgármestert és az alpolgármestert, hogy a fent megjelölt 
témakörökre készítsenek részletes terveket, költségbecsléseket és a pályázat 
benyújtásáról gondoskodjanak.  
Kéri továbbá, hogy a következő testületi ülésre a tervek és a költségvetések 
kerüljenek a testületnek bemutatásra. 

 
Határidő: azonnal, 2022. január 14. és értelemszerű 
Felelős: polgármester és alpolgármester 
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4. Hunyadi utca végén közműügyek.  
            Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

Írásbeli előterjesztés csatolva. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A jelenlévő érdeklődőkre tekintettel röviden kifejteném az előzményeket. Mi sajnos egy 
félreértésben voltunk, aminek az oka az volt, hogy a Hunyadi utca folytatásaként az almáskerti 
területeknél van két telek, ahol ivóvízakna helyezkedik el. Mi azt hittük, hogy ezek az ingatlanok 
úgy kapják meg a vizet, hogy az út alatt megy a vezeték. Amikor a Hajnalka utca legfelső sarkán 
lévő területnek a szennyvízellátása történt, akkor kiderült, hogy ez a két ingatlan nem az előtte 
lévő utcáról kapja a vizet, hanem a Hajnalka utcánál véget ér az ivóvíz és onnan mindenki saját 
maga vezette el a vizet, saját vezetéken. Három ingatlantulajdonos van baloldalon, aki érintett, a 
mások oldalon pedig egy érintett van a mostani közművesítésben. Ők kértek tőlünk a víz/szennyvíz 
ellátását illetően megoldási lehetőséget most. Konzultáltunk tervezővel is és kialakult egy olyan 
lehetőség, hogy ha a Hunyadi utcán folytatják a nyomvonalat a saját ingatlanukig, az egyrészt 
nagyon időigényes, másrészt költséges lenne, ezt az önkormányzatnak kellene megépíteni. A 
DMRV Zrt. engedélyezi, hogy a Hajnalka utca végpontjánál lévő ivóvíz vezetékhez helyeznének 
el aknát a négy vízórával, és innen kötnének rá saját ingatlanaikra. Ebben az esetben tehát az 
ivóvízellátást saját maguknak kell megoldani. Ennek költsége a tervező szerint 600.000-800.000 
Ft. Korábban ivóvíz rákötésre vonatkozóan született már polgármesteri határozat két telek 
ügyében. Én javaslom, hogy az ebben megszabott 50.000 Ft díjat törölje az önkormányzat és a 
tulajdonosok saját maguk oldják meg a rákötést.  
 A szennyvízrákötéssel kapcsolatban elmondanám, hogy mivel ezek a telkek még akkor nem 
voltak kialakítva, amikor a szennyvízhálózat kiépült, csonk sincs az ingatlanokon. Az egyik 
ingatlan tulajdonosa ezért kérte az önkormányzattól, hogy a szennyvízrákötéshez megállapított 
hozzájárulási díjat törölje el. A tervező azt mondta, hogy a csonk ingatlanon történő elhelyezése 
kb. 100.000 Ft. Ezért azt javasoljuk, hogy ezzel az összeggel csökkentsük a polgármesteri 
határozatban megjelölt 240.000 Ft hozzájárulási díjat. Azt tudni kell, hogy a 240.000 Ft egy 10 
évvel ezelőtti ár, és egy középár. Ez így elfogadható? 
 
Piroska János képviselő: 
Ez így nem teljesen valós. Mi annak idején 1.200.000 Ft-ot fizettünk a csatornaépítésnél 
ingatlanonként. Nem javaslom a hozzájárulási díj csökkentését, mert az tisztességtelen lenne 
azokkal szemben, akik akkor megelőlegezték a saját pénzükkel a kiépítést.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Mi nem akarjuk eltörölni a rákötési díjat, csak csökkentenénk azzal az összeggel, ami a csonk 
elhelyezésének költsége. Ezzel szeretnénk támogatni a tulajdonosokat. Így az önkormányzat sem 
sérül és az ingatlantulajdonosok sem.  
 
Piroska János képviselő: 
Ezek a telkek nem régen lettek módosítva a rendezési tervben. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ezek a telkek már régen be voltak jelölve a rendezési tervben, mint építési telkek, több, mint 19 
éve.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Mi később már arról döntöttünk, hogy belterületbe vonjuk azt a részt.  
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Piroska János képviselő: 
De nem az önkormányzat bevonásával történt az, hogy építési telkek legyenek, mert akkor az 
önkormányzatnak gondoskodni kellett volna az infrastruktúráról. Az önkormányzat nem mondta, 
hogy kiépíti a közművet. a telkeket magánszemélyek alakították ki és adták el.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Azt szeretném megkérdezni az ingatlantulajdonosoktól, hogy az adásvételi szerződésben a 
közművekről esik-e szó? 
 
Csepely Ágnes Johanna érdeklődő állampolgár, ingatlantulajdonos: 
Én nem emlékszem. Úgy tudom, hogy amikor mi ezeket a telkeket vásároltuk akkor már nem volt 
eladó önkormányzati építési telek.  
 
Piroska János képviselő: 
Az egyenlő mérce elvét követve én ragaszkodom ahhoz, hogy az önkormányzat nyilatkozza le, 
hogy nem tiltakozik az ellen, hogy saját költségükön kössenek rá a csatornára a tulajdonosok. Ők 
jelképes összegért jutnának most hozzá ahhoz, amiért mi annak idején vért izzadtunk. A 140.000 
Ft irreálisan kevés. És akkor még nem esett szó a tisztítóműről. Azzal értek egyet, hogy minimum 
a 240.000 Ft-ot fizessék be. Ma már 300.000 Ft-ról kellene beszélnünk.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Akkor kaptak csonkot is az ingatlanok. Ma már a csonkot is terveztetni kell, eddig csak a 
gerincvezetéket kellett. Sokkal nagyobb a kiadás.  
 
Csepely Ágnes Johanna érdeklődő állampolgár, ingatlantulajdonos: 
Igen, elképzelhető, hogy nekünk a csatorna kevesebbe kerülne, de az ivóvízbevezetés jóval többe, 
mert annak idején nem került kiépítésre. A Helyi Építési Szabályzatban az áll, hogy belterületbe 
akkor kerülhet egy telek, ha van rajta víz, szennyvíz és áram. Ez akkor nem történt meg, amikor 
belterületbe került.  
 
Piroska János képviselő: 
Önök döntöttek úgy, hogy nem önkormányzati építési telket vesznek, hanem máshol egy szép 
fekvésű részen. Szívük joga, de akkor ne várják el az önkormányzattól – legalábbis tőlem, mint 
képviselőtől ne – hogy olyan kérést támogassak, amit irreálisnak tartok a többi nógrádival 
szemben, aki ennek létét megteremtette. 

A napirenddel kapcsolatban a testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
támogatta az 50.000 Ft-os ivóvíz bekötés hozzájárulásának eltörlését és az alábbiak szerint döntött: 

55/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a 60/2021.(VI.14.) és 
61/2021.(VI.14.) számú polgármesteri határozatban foglalt 50.000 Ft összegű 
ivóvíz rákötési díjat eltörli. Ezzel egyidejűleg kéri a Nógrád 1204/1, 1204/2, 
1204/3 és 840 hrszú ingatlanok tulajdonosait, hogy ingatlanaik ivóvízellátásáról 
saját költségükön gondoskodjanak a vezeték kiépítésével.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekelteknek küldje 
meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  



13 
 

 

A testület 4 igennel, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással elfogadta a módosító javaslatot, 
miszerint a 240.000 Ft-os szennyvízhozzájárulási díj ne kerüljön csökkentésre és az alábbi 
határozat született: 

56/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a 60/2021.(VI.14.) és 
61/2021.(VI.14.) számú polgármesteri határozatban foglalt szennyvízrákötési 
közműhozzájárulás összegét nem kívánja csökkenteni. A Nógrád 1204/1, 
1204/2, 1204/3 és 840 hszú ingatlanoknál abban az esetben engedélyezi az 
utcában kiépült csatornahálózatra történő rákötést, ha a 240.000 Ft összegű 
közműhozzájárulás ingatlanonként megfizetésre kerül.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekelteknek küldje 
meg és ennek végrehajtásáról intézkedjen.  

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester  
 

A szennyvízhozzájárulás 140.000 Ft-ra történő csökkentése ügyében 1 igennel 0 ellenszavazattal 
és 5 tartózkodással az alábbi határozat született: 

57/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete nem támogatja, hogy a 
60/2021.(VI.14.) és 61/2021.(VI.14.) számú polgármesteri határozatban 
szereplő 240.000 Ft összegű szennyvíz rákötési díj 140.000 Ft-ra mérséklésre 
kerüljön.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy Csepey Ágnes Johanna kérelmezőt és a 
Nógrád 1204/3 hrszú ingatlan tulajdonosát a döntésről értesítse. 

 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  
 
 
 

5. Őszi vigalom elszámolása 
    Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Kiküldésre került a részletes táblázat, amiből látható, hogy minimális nyereséggel tudtuk zárni ezt 
a két napos rendezvényt. Ez jó hír. Idén önkormányzati keretből semmit nem kellett felhasználni. 
Két pályázatunk is nyert, amiből a költségeket fedezni tudtuk.  
 

Az őszi vigalom elszámolást a testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással elfogadta és az alábbiak szerint döntött: 
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58/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a 2021. szeptember 25-
én és 26-án megtartott Őszi vigalom rendezvény elszámolását a csatolt 
előterjesztés szerint jóváhagyja 3.807.500 Ft bevétellel és 3.617.716 Ft 
kiadással.  
A testület felkéri az alpolgármestert, hogy a rendezvények pályázati 
elszámolásánál a határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: alpolgármester  

 
 
19 óra 04 perckor Antalóczy Dávid és Csepely Ágnes Johanna érdeklődő állampolgárok távoznak 
az ülésről.  
 
6. Egyebek 
 

- Kistelepülési településtervek elkészítésének támogatása pályázat benyújtása 
 
Varga Richárd polgármester elmondja, hogy a 3. napirendi pontnál nem beszéltünk a Kistelepülési 
településtervek elkészítésének támogatása pályázatról, ezért megkéri Árpásné Schlenk Judit 
jegyzőt, hogy ismertesse a pályázat részleteit.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Sokszor találkozott már a testület a Helyi Építési Szabályzathoz kapcsolódó módosításokkal. Ez 
azt szabályozza, hogy mit, hogyan lehet építeni a településen. Annak, akinek régi fajta Helyi 
Építési Szabályzata van, az 2017-ig érvényes. Új jogszabályok vonatkoznak a településtervezésre. 
Ezek egyszerűsödtek. Az önkormányzatnak kötelessége, hogy az új jogszabálynak megfelelő 
településtervet készítse el. Ha úgy döntünk, hogy ez most elkészíttetjük, akkor 3 M Ft támogatást 
kaphatunk. Tehát az új jogszabálynak megfelelően kell a régi szabályzatot felülvizsgálni, és ennek 
megfelelően kell az új tervet elkészíteni, amibe már a változtatásokat is bele kell építeni. Kérem, 
hogy hozzuk meg a döntést, hogy az előkészítő munkák elindulhassanak.  

A javaslatot a testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta,  
támogatta a pályázat benyújtását és az alábbiak szerint döntött: 

59/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete dönt arról, hogy új 
típusú településtervet kíván készíttetni. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a tervkészítés előkészítését kezdje meg. 
Informálódjon a témakörben és kérjen be ajánlatokat. 
Az Önkormányzat pályázatot kíván benyújtani a Lechner Tudásközpont 
Nonprofit Kft. mint támogató által kiírt kistelepülési településtervek 
elkészítésének támogatására. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról intézkedjen. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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- Almáskertiek utcaszintű képviselete  
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Érkezett egy megkeresés, hogy almáskerti lakosok körében legyenek utcaszintű képviselők, akik 
az információáramlást, tájékoztatást segítenék, előkészítenék. Én javasolnám, hogy inkább 1 fő 
legyen a kapcsolattartó. Az önkormányzatnak nincs arra energiája, hogy minden utcában 1 
személlyel tartsa a kapcsolatot. Van, ahol e-mail cím sincs feltüntetve.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Szerintem is elég egy képviselő, ez régen is így volt. 

A javaslatot a testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a 
javaslatot és az alábbi határozat született: 

60/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete elutasítja azt a 
kezdeményezést, hogy az önkormányzat az almáskerti részben minden utcában 
az utcafelelősökkel rendszeres kapcsolatot tartson és információkat juttasson 
el. 
A testület felkéri a településrészen lakókat, hogy jelöljenek meg egy 
képviselőt, akivel az önkormányzat a településrészt érintő ügyekben 
konzultálni tud.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az e-mail benyújtójának 
küldje meg. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
 
 

- Idősek napjának megtartása és idősek támogatása 
 

Varga Richárd polgármester: 
A szociális bizottság ülésén is elhangzott, hogy az idősek nagyon örültek a tavalyi évben a pénzbeli 
ajándéknak. Jelenleg a szociális keret lehetővé teszi, hogy idén 5.000 Ft-tal támogatást tudjon adni 
minden 65. életévét betöltött nógrádi lakosnak. 
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális Oktatási és Sport Bizottság elnöke: 

A bizottsági ülésen beszéltünk arról, hogy ha a szociális pénzügyi helyzet megengedi, akkor a 
tavalyinál többet szeretnénk adni. Örülök, hogy ezt meg tudjuk valósítani. Támogatom.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Ez az összeg azokat illetné meg, akik Nógrádon állandó lakcímmel rendelkező 65 év feletti lakosok.  
Az Idősek napját idén rendhagyó módon nem decemberben, hanem korábbi időpontban november 
19-én pénteken szeretnénk megtartani. Az óvoda konyháján szeretnénk elkészíttetni a vacsorát.  
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A képviselő testület tagjai a polgármester által elmondottakat támogatták.  
 

A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta az idősek részére 
javasolt 5000 Ft összegű támogatás adását és az alábbiak szerint döntött: 

61/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 5.000 Ft összegű 
rendkívüli települési támogatást biztosít minden Nógrád községben állandó 
lakcímmel rendelkező 65 év feletti lakos részére.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
 
Határidő: 2021. december 20. 
Felelős: polgármester 

 
 

 
- December 4-én templomi koncert 

 
Varga Richárd polgármester: 
December 4-én szombaton este a szentmise után lenne egy adventi koncert a katolikus templomban. 
Ennek költsége 400.000 Ft lenne. Ezt a költséget csökkenteni tudjuk azzal az összeggel, ami az 
Őszi vigalom rendezvénynél megmaradt. Kérem a képviselőket, hogy támogassák a koncert 
megvalósítását.  

A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a koncert 
megvalósítását és az alábbi határozat született: 

62/2021.(XI.16.) képviselő-testületi határozat 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatja, hogy 2021. 
december 4-én Vincze Lilla előadásában a Nógrádi Római Katolikus 
templomban adventi koncert kerüljön megtartásra. Az önkormányzat a 2021. 
évi költségvetéséből 210.216 Ft-ot fordít erre. Továbbá erre a célra kívánja 
fordítani az Őszi vigalom többletbevételét, azaz 189.784 Ft-ot. A koncert teljes 
költsége 400.000 Ft.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon.  
 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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Napirend utáni hozzászólások: 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A főtéren lévő busz parkolását valahol máshol kellene megoldani, mert rontja a látképet, nagyon 
rossz helyen van. Minden hétvégén elfoglalja a főteret. Jön az advent, a gyertyagyújtások ideje, jó 
lenne, ha addigra találnánk neki más parkolóhelyet. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Rendben, megpróbálunk más parkolóhelyet találni a busznak.  
Az adventi gyertyagyújtásokat a korábban megszokott módon szeretnénk majd megtartani, 
vasárnap reggel a szentmise és az istentisztelet után. Az énekkar is készül műsorral.  
A falu karácsonyfáját idén egységes színekbe öltöztetnénk. Felkértem civil szervezetek vezetőit, 
akik vállalták, hogy az Árpád utca végében és telken a Kossuth utca és a Vasút sor sarkán is 
állítanak karácsonyfát.  
 

Debreceniné Králik Tünde Nógrád Község Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatának elnöke: 
Szeretném megköszönni polgármester úrnak, hogy nyilatkozatával hozzájárult pályázatunk 
benyújtásához. Az „Öreg tanács” épületének előterét, a lépcsőt és a lábazatot szeretnénk felújítani 
a támogatásból.  
 
Varga Richárd polgármester: 

A község nevében is köszönöm, hogy a nemzetiségi önkormányzat ilyen lelkiismeretesen 
feltérképezi a pályázati lehetőségeket, hogy a község szépítésére, fejlődésére ilyen sok energiát tud 
fordítani.  
 
A polgármester megköszönte a jelenlévőknek az aktív részvételt és az ülést 19 óra 35 perckor 
berekesztette. 

 
k.m.f. 

 
 
 
 
                                Varga Richárd                     Árpásné Schlenk Judit 
                                  polgármester             jegyző 
 
 
 
 

                   Szórágy Gyuláné                                  Piroska János 
                           jegyzőkönyv hitelesítő                       jegyzőkönyv hitelesítő 
 

 


